
                                               PROTOKÓŁ  Nr XII/2015

z XII  Sesji  Rady Gminy Solec-Zdrój,  odbytej  w dniu 2 października  2015 r.  w budynku
administracyjnym Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 9˚˚ do 10.45. 

                                Ad.1.  Otwarcia XII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Paweł Patrzałek.  Przywitał obecnych  na Sesji  radnych Rady 
Gminy,  Przewodniczącego Rady Powiatu Andrzeja Gądka,   Wójta Gminy Adama Pałysa,  
sołtysów i kierowników referatów Urzędu Gminy.  
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest  
14-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Nieobecny na Sesji był radny Czesław Zeliasz.
Lista obecności – w załączeniu.
                               Ad.2. Przewodniczący Rady  przedstawił porządek posiedzenia:
1. Otwarcie XII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
2. Przyjęcie porządku XII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
3. Przyjęcie Protokołu z XI Sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XI Sesji Rady Gminy  
     Solec- Zdrój.
5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwał:
a/ w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gmi-
ny Solec-Zdrój z wyłączeniem sołectwa Solec-Zdrój przyjętego uchwałą Nr XXI/96/2008 
Rady Gminy w Solcu-Zdroju z dnia 29.08.2008 r. 
b/ w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miejscowości Solec-Zdrój na 
lata 2015 – 2022 wraz Prognozą Oddziaływania na Środowisko Lokalnego Programu Rewita-
lizacji dla Miejscowości Solec-Zdrój na lata 2015 – 2022
c / w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Solec-Zdrój na 2015 rok
8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
9.Wolne wnioski i zapytania.
10. Zakończenie obrad.
Powyższy porządek radni przyjęli jednogłośnie, bez uwag.    
                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do 
protokołu z XI Sesji Rady Gminy. Protokół uznany został za przyjęty .    
                              Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania 
uchwał podjętych na XI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie - w załączeniu.
                              Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach 
wydanych  w okresie między Sesjami.
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 
Informacja – w załączeniu.
                                Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali:
Radny Paweł Koźbiał:
- Droga w Zagórzanach, przez którą prowadzone były światłowody, jest nieprzejezdna. 
Konieczne jest wysypanie na niej dwóch  samochodów kamienia.
- Do Wójta skierował podziękowania za wykonanie drogi Chinków – Rzegocin.
Radny Włodzimierz Grabda:



- Czy są jacyś rolnicy, którzy spełniają warunki do otrzymania pomocy finansowej z tytułu 
strat spowodowanych suszą? Rolnicy pozbywają się zwierząt ponieważ nie mają ich czym 
wykarmić.
- Zrobić drogę do świetlicy i dalej od p. Wolickiego.
Do powiatu: wykopać rowy przy drodze do Gadawy.
Radny Andrzej Kopeć:
- Do podejmowanej uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wprowadzić  Wełnin, jako miejscowość wyłączoną z  terenów zalewowych. 
Wójt Adam Pałys wyjaśnił, że zmiana mpzp musi przejść odpowiednią procedurę zanim  trafi 
pod obrady sesji.
Radny Jerzy Łukasiewicz:
- Poprawić chodnik do Zborowa.
Pan Jan Żubrowski:
- Podziękował za pisemną odpowiedź na zgłoszoną interpelację dot. oświaty.
- Czy komisja spisująca straty suszowe skończyła już prace i jakie są jej efekty?
- W Solcu-Zdroju powstał Klub Seniora. Zwraca się o rozpropagowanie tej informacji  wśród 
mieszkańców. 
Radny Adrian Babiarz:
- Droga do p. Dudy.
- Lampa naprzeciw sklepu.
Do powiatu:
- Co z ustawieniem luster Piestrzcu?
Radny Stanisław Żelazny
- Wykopać rowy w kierunku Włosnowic.
Do Wójta: Nie można środków z funduszu sołeckiego przeznaczyć na usuwanie zakrzaczeń.
Radny Marcin Nurek:
- Sprawdzić oświetlenie na ul. 1 Maja.

              Ad.7a.  Przed przystąpieniem do podejmowania uchwał Przewodniczący 
Rady Paweł Patrzałek  udzielił głosu Wójtowi Gminy Adamowi Pałysowi. 
Wójt wyjaśnił , że wyczerpana została procedura niezbędna do podjęcia uchwały w sprawie 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Solec-Zdrój z 
wyłączeniem miejscowości Solec-Zdrój, w związku z czym uchwała kwalifikuje się do 
przedstawienia  na sesji.
Poinformował również, że w dniu 28.09.2015 r.  wpłynęło pismo od właściciela Uzdrowiska 
wnoszące uwagi do Lokalnego Programu Rewitalizacji dla miejscowości Solec-Zdrój  
dotyczące w szczególności wyłączenia z LPR planowanego na terenie uzdrowiska ciągu 
pieszego.  Wyjaśnił procedurę, która była zastosowana przed podjęciem uchwały, tj. projekt 
rewitalizacji był wyłożony do publicznego wglądu, mieszkańcy zgłaszali wnioski, z których 
część została uwzględniona . Objaśnił szczegółowo na mapie jak ma przebiegać planowany 
ciąg pieszy.
     Przedstawicielka Uzdrowiska zwróciła się o  pisemną odpowiedź na złożony wniosek. 
Poinformowała również, że nie wyraża zgody na usytuowanie ciągu pieszego na terenie 
Uzdrowiska.
     Radny Adrian Babiarz wystąpił o rozważenie możliwości odstąpienia w dniu dzisiejszym  
od podjęcia uchwały w sprawie Lokalnego Programu  Rewitalizacji .
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że taki wniosek powinien być zgłoszony przed przyjęciem 
przez radnych porządku sesji. Obecnie uchwała musi być poddana pod głosowanie.           
            



     W dalszej kolejności Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Solec-Zdrój z 
wyłączeniem sołectwa Solec-Zdrój. 
Pan Grzegorz Jabłoński udzielił wyjaśnień dotyczących załączonego do uchwały 
rozstrzygnięcia wniesionych uwag.
Poddana pod głosowanie uchwała została przyjęta następującą ilością głosów:
Za przyjęciem – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XII/57/2015 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Gminy Solec-Zdrój z wyłączeniem sołectwa Solec-Zdrój 
przyjętego uchwałą  Nr XXI/96/2008 Rady Gminy w Solcu-Zdroju z dnia 29.08.2008 r. – w 
załączeniu.
                    Ad.7b/ Następnie Przewodniczący Rady odczytał i poddał pod głosowanie 
uchwałę w sprawie  przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Miejscowości  Solec-
Zdrój na lata 2015 – 2022 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko Lokalnego 
Programu Rewitalizacji dla Miejscowości Solec-Zdrój na lata 2015 -2022.
Uchwała otrzymała następującą ilość głosów:
Za przyjęciem  - 4 głosy, przeciw – 5 głosów, wstrzymało się – 4 głosy.
Ponieważ liczba oddanych głosów nie zgadzała się z liczbą radnych obecnych na Sesji 
Przewodniczący zarządził głosowanie sprawdzające.  Przystąpiono do  głosowania, podczas 
którego  radni oddali swoje głosy następująco: za przyjęciem uchwały – 5 radnych, przeciw – 
5 radnych, wstrzymało się – 4 radnych.
Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że zgodnie z §25 Regulaminu Rady Gminy 
uchwała uznana jest za podjętą,  jeżeli otrzyma zwykłą większość głosów radnych.  W tym 
przypadku, z uwagi na brak odpowiedniej ilości  głosów uchwała nie została przyjęta.
                   Ad.7c/ Skarbnik Zofia Kopeć omówiła zmiany wprowadzone do budżetu gminy 
na 2015 rok. Nikt z obecnych nie wniósł zastrzeżeń. Odczytana przez Przewodniczącego i 
poddana pod głosowanie uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie została przyjęta 
następującą ilością głosów: za przyjęciem – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XII/58/2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Solec-Zdrój na 2015 
rok  - w załączeniu.                  
                Ad.8. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje radnych  udzielili:
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek:
- Podziękował radnym za przyjętą w dniu dzisiejszym uchwałę zmieniającą plan miejscowego
zagospodarowania przestrzennego a tym samym  pozwalającą mieszkańcom Zielonek, 
Świniar i Ludwinowa realizować inwestycje budowlane.
- Rowy przy drodze na Gadawę będą  wykopane.
- Chodnik w Zborowie będzie poprawiony.
- Od ostatniej sesji minęło zaledwie 2 tygodnie. Jest to za krótki okres, aby zająć stanowiska 
do wszystkich  zgłoszonych wówczas interpelacji.
- Kopanie rowów we Włosnowicach będzie ujęte w budżecie na przyszły rok. 
Wójt Gminy Adam Pałys:
- Straty w rolnictwie spowodowane suszą były spisywane według ściśle określonych 
wytycznych.  W naszej gminie ok. 18% złożonych wniosków zakwalifikowało się do 
otrzymania pomocy.
- Aby mogła powstać droga do świetlicy w Piasku Małym musi być opracowany projekt 
zagospodarowania terenu wokół świetlicy. Oczekuje również zaangażowania ze strony 
mieszkańców.
- W pierwszej kolejności  droga za p. Wolickim powinna być oczyszczona.
- Zakrzaczenia mogą być usuwane ze środków funduszu sołeckiego.



- Ze środków na usuwanie skutków klęsk powodziowych będą robione drogi: na Łysą Górę, 
do zalewu, w Żukowie i na Kluczu w kierunku Brzostkowa.
         Ad.9. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali:
Pani Puszyńska – przedstawicielka Komitetu Protestacyjnego przeciwko budowie biogazowi 
w Piasku Wielkim zwróciła się o przedstawienie jednoznacznego stanowiska Wójta Gminy 
dotyczącego tej inwestycji.
Wójt Adam Pałys poparł działania Komitetu i zadeklarował swój udział i pomoc w ubieganiu 
się o wycofanie tego zadania z realizacji.
Pan Waldemar Korniłowicz: Poprawić rozpadający się chodnik od Zborowa,  przez Solec-
Zdrój w kierunku Zielonek.
Pani Barbara Kruk podziękowała za drogę  Chinków-Rzegocin.
Pan Włodzimierz Grabda: Droga na Żuków.
Pan Andrzej Gądek: Droga na Żuków jest w planie i będzie zrobiona.
Pan Andrzej Kopeć: Ustawić znaki wskazujące kierunek na baseny mineralne.
Pan Jerzy Łukasiewicz: Obniżyć chodnik przy przepuście na drodze gminnej przed 
p. Wojtalą.
Pan Marcin Nurek poinformował zebranych o przyznaniu Wójtowi Gminy Solec-Zdrój 
statuetki „Za zasługi dla gmin uzdrowiskowych” na Kongresie Uzdrowiskowym.
                      Ad.10. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Rady 
Paweł Patrzałek  dokonał zamknięcia XII  Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady
Danuta Grabda                                                                               Paweł Patrzałek
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